
 
 
 
Valtuustoaloite mahdollisuudesta hankkia FSC-serfikaatti kunnan omistamiin metsiin 
   
Kunnanvaltuusto 14.12.2020 § 92  
  

 
 
Marko Manninen jätti kokouksessa valtuustoaloitteen, jossa hän esittää, että 
Tohmajärven kunnassa tulee selvittää, onko kunnan omistamiin metsiin 
mahdollista hankkia FSC-sertifikaatti. 
 
Aloitteen on Marko Mannisen lisäksi allekirjoittanut 6 muuta valtuutettua. 
 
Valtuustoaloite kokonaisuudessaan on pöytäkirjan tiedostoliitteenä.  

 
 

Päätös Valtuusto ottaa aloitteen vastaan ja antaa sen edelleen kunnanhallituksen 
valmisteltavaksi.           

 
 ________ 
 
 
 
Kunnanhallitus 18.01.2021 § 19    
472/00.02.15/2020 [Valtuustoaloite mahdollisuudesta  hankkia FSC-serfikaatti kunnan omistamiin metsiin]
     
 

Asian valmistelija kunnanjohtaja 
 

Esittelijä kunnanjohtaja 
 

Päätösehdotus Kunnanhallitus antaa aloitteen talouspäällikön valmisteltavaksi. 
 

Päätös Hyväksyttiin esittelijän päätösehdotus. 
 
 ________


